
 

 

 

1. Nyt fra formanden   

- Brugernævnsmøde, hvor kommende besparelser blev fremlagt. Vi 

skal, som udgangspunkt, ikke spare her. Besparelserne ligger bl.a. 

op til at andre skoler skal sammenlægges i den forbindelse er der 

en invitation til en demonstration ved rådhuset d. 9. september.  

2. Forældrehenvendelser   

- Forslag fra bestyrelsen om, at deltage på forældremøder for at gøre 

opmærksom på sig selv.  

3. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne   

- Fra Børnehuset:  

- 11 børn pt.  

- Er godt i gang med aktiviteterne og bestyrelsen inviteres til at 

komme ned og se børnehuset senere på året. 

- Vi har en studerende. 

- Fra skoledelen:  

- Vi er kommet anderledes fra land i år – der opleves mere ro på 

gangene. 

- Pæd. Døgn, hvor der er proces i at flette og neuropædagogik og co-

teaching sammen i samarbejde med Micki Sunesen. Denne proces 

kommer også til at foregå på vores PU-møder året igennem. 
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  Side 2 

 

4. Nyt fra ledelse   

a. Opstart – god opstart  

b. Belægning – vi har pt. 82 elever, hvor vi har fået midler til 93. Vi 

skal derfor se på, hvordan vi kan organisere os ud af det ved 

bl.a. ikke at ansætte flere fx ved barsel.  

c. Økonomi – ser fornuftig ud. Som det ser ud nu kommer vi ud 

med et mindre overskud. 

d. Skærmbrug (oplæg PU-møde) – Vivi holder et oplæg på vores 

PUM næste gang. Vi kommer herefter med inputs fra mødet til 

bestyrelsen, hvorefter bestyrelsen kan lave forslag til principper. 

e. Intern udd. Status – Pæd. Døgn og intern uddannelse 

gennemgås. 

 

5. Karrierekompasset, drøftelse og høringssvar  

Ligger op til at der skal være nogle aktiviteter/ tilbud i skoleregi. 

Det nye er, at der er et samlet koncept/ supplement til en 

erhvervspraktik og man starter allerede fra børnehaveklassen. Et 

fokus på at elever skal vælge erhvervsuddannelse.  

- Vi har her på stedet allerede gang i et samarbejde med BC-

catering.  

- Der laves et høringssvar til karrierekompasset i bestyrelsen. 

 

6. Ferieplan – høringssvar 

- Taget til efterretning og ingen kommentarer hertil.  

 

7. Status Budgetnotebehandling d. 27-8 – eventuelt Høringssvar vedr. 

besparelser i BUF  

- Kloge kvadratmeter gennemgås, hvor besparelsen peger på 

Ødisskole nedlægges, idrætsklasserne på Brændkjærskolen går fra 

6 til 3 klasser, Munkevænget SFO rykker i eget regi på skolen og 

nogle specialskoler slås sammen. 

- Bestyrelsen tilkendegiver bekymringer ifm. Besparelsen. Henrik 

skriver et høringssvar ud fra disse tilbagemeldinger og dette 

gennemgås og godkendes af bestyrelsen.  

 

8. Temaaftner – indhold, form. 

- Hvordan er det at være forældre/ plejeforældre til et barn på en 

specialskole? Afholdes d. 28. oktober i uge 44 fra 17.00-18.30. Der 

vil være en sandwich for de tilmeldte. Liselotte og Anette melder sig 

i arbejdsgruppen.  

- Skyggebørn. Afholdes d. 30. januar fra 19.00-20.30. Gitte 

undersøger ved børns vilkår og Henrik/Suzanne undersøger ved 

PPR. 

- Pårørende aften. Afholdes d. 25. marts – tidspunktet aftales senere. 



 

 

  Side 3 

 

- Undersøge om en fra autismeforeningen kunne komme ud og lave 

et oplæg. Afholdes i maj. Der er ikke indgået aftaler vedr. dette 

arrangement endnu.  

 

9. Personalets dag  

- Gitte og Henrik har teten herpå  

 

10. Sundhedspolitik  

- Udsættes til næste gang 

 

11. Punkter til næste gang:  

- Evt. oplæg fra Vivi d. 27/11. Her link til gennemlæsning  

Co-T\240205Anbefalinger-grundskole-final.pdf  

- Sundhedspolitik udsættes til næste gang 

 

Henrik Balle Lauridsen, skoleleder 
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